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ZÁPISNICA 

z 9. rokovania Finančnej komisie  Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja, konaného dňa 29.05.2015 

 

PROGRAM ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie zasadnutia 

2. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015 

3. Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického samosprávneho 

kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja       

č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov 

4. Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske zoskupenie 

územnej spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným 

5. Vízia a misia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2015 – 2020 

6. Výročná správa Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. za rok 2014, 

Plán činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. na rok 2015 

7. Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2014/2015 

8. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2015 

9. Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na II. 

polrok 2015 

10. Rôzne 

11. Záver zasadnutia 

 

 

K bodu č. 1 
Vyjadrenie: 

Ing. Burian, predseda komisie, privítal členov komisie a oznámil, že predmetom rokovania 

Zastupiteľstva KSK bude aj materiál „Právne úkony v súvislosti s obchodnou spoločnosťou 

ORID, s.r.o.“ a navrhol zaradiť tento materiál do bodu „Rôzne“ rokovania finančnej komisie 

a dal hlasovať o zmene programu rokovania komisie. 

Komisia bola uznášaniaschopná. 

 

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2710&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx
https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2710&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx


 

 

K bodu č. 2 
Vyjadrenie: 

Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií, odprezentovala členom komisie materiál 

„Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2015“. Na požiadanie členky Ing. 

Rušinovej prikladáme rozpočet zariadenia športovej miestnosti pre sixball. 

 

 

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 10: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

 

 

K bodu č. 3 
Vyjadrenie: 

Informáciu k materiálu „Informácia o poskytnutých dotáciách z vlastných príjmov Košického 

samosprávneho kraja v zmysle Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho 

kraja č. 3/2006 o poskytovaní dotácií v znení neskorších zmien a doplnkov“ podala členom 

komisie Ing. Mária Karafová, vedúca odboru financií. 

 

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 11: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

 

 

K bodu č. 4 
Vyjadrenie: 

Materiál „Poskytnutie návratnej bezúročnej finančnej výpomoci pre Európske zoskupenie 

územnej spolupráce Via Carpatia s ručením obmedzeným“ členom komisie predstavil Ing. 

Imrich Fülӧp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a životného prostredia. 

 

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 12: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 



 

 

K bodu č. 5 
Vyjadrenie: 

Ing. Imrich Fülӧp, vedúci odboru regionálneho rozvoja, plánovania a životného prostredia, 

odprezentoval aj materiál „Vízia a misia Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja 2015 

– 2020“. 

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 14 

Za: 13 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 

 

Uznesenie č. 13: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

 

 

K bodu č. 6 
Vyjadrenie: 

Materiál „Výročná správa Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. za rok 

2014, Plán činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. na rok 2015“ 

uviedol Ing. Jaroslav Tešliar, riaditeľ ARR, n.o. 

Na otázky Ing. Buriana, Ing. Kokardu a Ing. Farkašovského odpovedal Ing. Tešliar a doplnil 

Ing. Ďurovčík.  

 

Hlasovanie č. 6: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 14: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál „Výročná správa Agentúry na podporu 

regionálneho rozvoja Košice, n. o. za rok 2014“ prerokovať a schváliť a zároveň odporúča 

materiál „Plán činnosti Agentúry na podporu regionálneho rozvoja Košice, n. o. na rok 2015“ 

prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

 

 

K bodu č. 7 
Vyjadrenie: 

Materiál „Vyhodnotenie zimnej údržby ciest II. a III. triedy v zimnom období 2014/2015“ 

uviedol členom komisie Ing. Ladislav Olexa, PhD., vedúci odboru dopravy. 

 

Hlasovanie č. 7: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 



Uznesenie č. 15: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 

 

 

K bodu č. 8 
Vyjadrenie: 

K materiálu „Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja na II. polrok 2015“  členovia komisie nemali pripomienky. 

 

Hlasovanie č. 8: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 16: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

 

 

K bodu č. 9 
Vyjadrenie: 

Členovia komisie nemali k materiálu „Plán úloh Finančnej komisie Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja na II. polrok 2015“ žiadne pripomienky. 

 

Hlasovanie č. 9: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 17: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

 

 

K bodu č. 10 
V „Rôzne“ materiál „Právne úkony v súvislosti s obchodnou spoločnosťou ORID, s.r.o.“ 

oboznámili členov komisie Ing. Ondrej Bernát, riaditeľ Úradu KSK a Ing. Ladislav Olexa, 

PhD., vedúci odboru dopravy. Komisia na návrh Ing. Farkašovského odporúčila doplniť 

uznesenie o zrušenie orgánov spoločnosti. 

 

Hlasovanie č. 10 za doplnenie materiálu o zrušenie orgánov obchodnej spoločnosti ORID, 

s.r.o.: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

 

 

 

https://dz.vucke.sk/sites/dz/Lists/Komisie/Material.aspx?matID=2710&source=https%3a%2f%2fdz.vucke.sk%2fsites%2fdz%2fdefault.aspx


Hlasovanie č. 11 za materiál ako celok: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

 

Uznesenie č. 18: 

Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť. 

 

 

Ing. Ondrej Bernát, riaditeľ Úradu KSK, informoval členov komisie o postupe optimalizácie 

ekonomických a účtovných služieb KSK. 

 

 

 

 

K bodu č. 11 
 

Vyjadrenie: 

Predseda komisie ukončil zasadnutie a poďakoval členom komisie za prítomnosť. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

...................................................... 

Ing. Mária Karafová 

tajomník komisie 

...................................................... 

Ing. Jozef Burian 

predseda komisie 

 


